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      ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
               KONANÉHO DŇA 5. NOVEMBRA 2020 
 

 
Prítomní: Mgr. Radoslav Kozák, PhD. – starosta obce, Bc. Michal Godiš – prednosta OcÚ, Andrea 
Javorová – hlavná kontrolórka obce, Mgr. Ľuboš Paták – riaditeľ ZŠ s MŠ Novoť 
 
Prítomní poslanci: Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela (príchod 15:40), PhDr. Mária 
Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, MUDr. 
Mária Vojtkuliaková (príchod 15:45) a Zuzana Šusteková  
Neprítomný poslanec: Ing. Dávid Makúch  
 
Prítomní zamestnanci OcÚ: Iveta Durčáková, Mgr. Mária Fafaláková, Simona Furgaláková, 
Jozefína Jendrašíková, Andrea Ondreková, Mgr. Veronika Pidičáková a Bc. Andrea Uradníková 
 
Za verejnosť: Veronika Dupčáková, Tomáš Klimčík, Mgr. Eva Kormaňáková, Marek Nodžák, Ing. 
Martin Paholek 
 
K bodu 1: 
Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce Mgr. Radoslav Kozák, 
PhD. (ďalej len „Starosta“). Konštatoval, že na zasadnutí je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých 
poslancov. OZ je teda uznášaniaschopné. 
Ďalej predniesol návrh programu rokovania OZ podľa pozvánky: 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
3. Informácie o plnení uznesení 
4. Správy z komisií  
5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Novoť za šk. rok 2019/2020 
6. Správa z finančnej kontroly obce Novoť – kontrola dotácií poskytnutých obcou Novoť 

a kontrola inventarizácie majetku obce Novoť a účtovných dokladov 
7. Návrh VZN č. 4/2020 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa 

materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom v územnej pôsobnosti obce Novoť 
a o poskytnutí finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 

8. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže– prenájom majetku obce – administratívna budova 
č. 913, západná časť  

9. Odkúpenie pozemkov z dôvodu vysporiadania vlastníckych vzťahov pod miestnu 
komunikáciu 

10. Žiadosti o odkúpenie pozemkov  
11. Rôzne 
12. Interpelácie poslancov  
13. Záver 

 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Program rokovania so zmenou v programe: Zmena rozpočtu 
obce Novoť k 31.10.2020 sa bude rokovať v bode Rôzne 
 
Hlasovanie:  (prít.: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0) 
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K bodu 2 
Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starosta poveril za zapisovateľku p. Andreu Ondrekovú.  
Za overovateľov zápisnice určil p. Emíliu Sekerášovú a p. Zuzanu Šustekovú. 
Návrhová komisia: Jozef Florek, Ing. Jozef Kondela a Jozef Kovalčík. 
Hlasovanie: (prít.: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
K bodu 3 
Informácie o plnení uznesení  
 
-Uznesenie č. 379/2020 a 380/2020 – Pripraviť materiály k vybudovaniu kanalizácie na MK   
Nodžák-Poleta a pri rodinných domoch č. 16, č. 17 a č. 23 a rokovať s OVS 
Zodpovedný: starosta Mgr. Radoslav Kozák, PhD.  
 
Starosta – MK Nodžák-Poleta – majitelia nehnuteľností mu predniesli svoj návrh, a to taký, že   
kanalizáciu si vybudujú svojpomocne, pričom obec zabezpečí materiál na vybudovanie kanalizačnej 
siete. Naplánovalo sa aj stretnutie na mieste, aby vedeli odkiaľ kopať a do akej hĺbky. Cesta sa bude 
budovať. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Vybudovanie kanalizácie Nodžák-Poleta 
Hlasovanie: (prít.: 9, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
MK Šoltýstvo – cesta je zatiaľ nezameraná a preto bude potrebné vypracovať geometrický plán. 
Plánuje sa na tejto ceste budúci rok pracovať. Podobne sa bude budovať aj cesta Durčak-Jakubjak.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Informácie o plnení uznesení 
Hlasovanie:  (prít.: 9, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
K bodu 4 
Správy z komisií  
 
-Komisia pre financie, rozpočet a výstavbu:  
Šusteková – Komisia sa od posledného rokovania OZ stretla dvakrát. Obe stretnutia sa týkali 
vyhodnotenia verejnej obchodnej súťaže prenájom majetku obce – Administratívna budova – súp. č. 
913 – západná časť – postavená na parcele č. 2979/4 v k. ú. Novoť. Na prvé stretnutie pozvali aj 
záujemcu o tieto priestory – Máriu Šimiakovú, ktorá predniesla svoj zámer a plán činnosti. Na 
druhom stretnutí komisie vyhodnotili verejnú obchodnú súťaž, taktiež riešili prístavbu Zdravotného 
strediska (ObZS) v zadnej časti budovy. 
Starosta – poveril Komisiu pre financie, rozpočet a výstavbu, aby vykonala stanovisko 
k rekonštrukcii ObZS do budúceho roka. 
Šusteková - vzhľadom na súčasnú situáciu Komisia navrhla poskytnúť poberateľom dôchodkov, ktorí 
dosiahli vek 70 rokov príspevok formou nákupu tovaru - balíčky. Doteraz mali každý rok posedenie, 
no kvôli zákazu zhromažďovania sa navrhli takéto riešenie.  
PhDr. Kondelová/Kovalčík – navrhli poskytnúť príspevok formou nákupnej poukážky. 
Po krátkej diskusii sa poslanci zhodli na poskytnutí príspevku formou poukážky.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti poveruje Komisiu pre financie, rozpočet a výstavbu vykonaním stanoviska 
k prístavbe ObZS Novoť  
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje poskytnutie finančného príspevku formou nákupnej poukážky 
pre poberateľov dôchodku vo veku 70 rokov na základe VZN č. 1/2017 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-Komisia sociálnych vecí a školstva: 
Mikolajčík – Komisia mala jedno stretnutie, kde prerokovali žiadosti o finančné príspevky, žiadosť  
o väčší byt, opatrovateľskú službu a vianočné príspevky.  
 
-Uznesenie č. 377/2020 – Stretnutie s p. Skorkovou: 
PhDr. Kondelová – stretnutie sa uskutočnilo, bola prítomná aj p. Skorková. Preriešili s ňou celú 
situáciu a vysvetlili jej aj z právneho hľadiska, aké náležitostí je potrebné vybaviť, aby jej bývalému 
manželovi bola opatrovateľská služba poskytnutá. Druhou ponukou boli opatrovateľky z obce. 
Mgr. Fafaláková – žiadatelia následne túto pomoc odmietli.  
 
 
-Komisia životného prostredia, verejného poriadku, kultúry a športu: 
Sekerášová – komisia sa stretla raz a zišli sa pri pozemku p. Gruchalu, ktorý žiada OZ o odpredaj 
pozemku o výmere 82 m² - ide o parcelu medzi rodinným domom a obecnou cestou. Komisia navrhla 
odpredať tento pozemok, pričom p. Gruchala súhlasí s vecným bremenom – rezervár na pozemku, 
ktorý používa p. Pidík. Stretli sa aj so zástupcami TJ, p. Mikolajčíkom a p. Veselovským – podľa nich 
by sa mala zlepšiť spolupráca s obcou. Navrhli, aby sa zvolil niektorý z poslancov do výboru TJ. 
Ďalej sa zaoberali požiarom v priestoroch Tribúny, kde sa znehodnotil majetok obce. 
Prednosta – išlo o zadymenie v sprchách z dôvodu skratu a situácia sa bude riešiť cez poistnú udalosť. 
Bude potrebná výmena okna a nové omietky.  
S. Mikolajčík – navrhuje uzatvoriť nájomnú zmluvu s TJ. Priestory nie sú kontrolované, často sa v 
priestoroch v noci svieti.  
Starosta – je nutný aj nový most cez rieku k ihrisku a lampa. Taktiež treba riešiť aj parkovisko pri 
ihrisku.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti poveruje Komisiu životného prostredia, verejného poriadku, kultúry a športu 
prizvať na stretnutie komisie zástupcov TJ Novoť. Za poslancov bol navrhnutý k rokovaniam s TJ 
Novoť Ing. Jozef Kondela.  
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie správy z komisií 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
K bodu 5 
Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Novoť za školský rok 2019/2020 
 
Predniesol riaditeľ ZŠ s MŠ Novoť Mgr. Ľuboš Paták. Správa je zverejnená na stránke ZŠ a tvorí 
prílohu č. 1 tejto zápisnice.  
Riaditeľ podrobne vysvetlil, aká je situácia v zariadeniach školy a s vyučovaním počas pandémie. 
V súčasnosti deti MŠ a žiaci prvého stupňa školu navštevujú.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ  Novoť 
za školský rok 2019/2020 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Zmenu v programe: presunutý BOD 7 - Návrh VZN č. 4/2020 
o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a žiaka 
školských zariadení so sídlom v územnej pôsobnosti obce Novoť a o poskytnutí finančných 
prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
K bodu 7 
Návrh VZN č. 4/2020 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa 
materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom v územnej pôsobnosti obce Novoť 
a o poskytnutí finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 
 
Návrh VZN č. 4/2020 tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti sa uznáša na VZN č. 4/2020  
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
K bodu 6 
Správa z finančnej kontroly obce Novoť – kontrola dotácií poskytnutých obcou Novoť 
a kontrola inventarizácie majetku obce Novoť a účtovných dokladov 
 
Predniesla a vysvetlila kontrolórka obce Andrea Javorová. Správa z finančnej kontroly obce Novoť 
tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. Zamerala sa na dodržiavanie zákona a všeobecne záväzných 
nariadení.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu z finančnej kontroly obce Novoť  
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
K bodu 8 
Vyhodnotenie verejnej obchodnej – prenájom majetku obce – administratívna budova č. 913, 
západná časť  
 
Administratívna budova sa nachádza na parcele registra CKN č. 2979/4 v k. ú. obce Novoť. 
 
Šusteková – verejnú obchodnú súťaž (v. o. s.) vyhodnocovala Komisia pre financie, rozpočet a 
výstavbu. Víťazom sa stala Mária Šimiaková, bytom Novoť 199, ako jediný účastník v. o. s.  
 
-Cena za nájom predmetu nájmu o výmere 493,47 m² je stanovená nasledovne: 
Spodná časť: cena 488,- Eur/mesačne (2,- Eur/m² za úžitkovú plochu, 1,- Eur/m² za vedľajšie plochy) 
Vrchná časť: cena 212,- Eur/mesačne (1,- Eur/m²) 
Spolu: 700,- Eur/mesačne + energie a vodu si platí  nájomca sám.    
Doba nájmu 10 rokov. 
 
Nájomca plánuje do objektu investovať cca  70 000,- Eur . 
Cena za nájom spodnej časti na reštauračné služby je s platnosťou od 01.02.2021 a vrchná časť na 
ubytovacie služby je s platnosťou od 01.07.2021.  
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie výsledok obchodnej verejnej súťaže 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
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K bodu 9 
Odkúpenie pozemkov z dôvodu vysporiadania vlastníckych vzťahov pod miestnu komunikáciu 
 
-MK Zimnicová Šustek 1 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Mastrák-Bulák 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK pod vodojemom Polťák-Kocúr 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Barutová 1  
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Zimnicová Prokop-Jašica 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0)  
 
-MK Matušakovka – Franek-Buľák 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0)  
 
-MK Podkopec- smer sedlo – Bulvas-Zmoray 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
Poslanci navrhli rozšíriť MK aj po druhej strane.  
 
-MK Jarok 1 – Bernaťák-KVN 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Jakubjak- Durčák 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Zimnicová Zavoďan, Škombar: 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Jarok 3 – Kuhejda-Grúň 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Barutová 2 – Smolárová-Grúň 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Od Panenky – Račák – za COOP Jednotou 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Podkopec 1 K vodojemu 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Barutová 3 – Dušan Vojtkuliak 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
Šusteková – navrhla vypracovanie GP MK k vyhliadkovej veži. 
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-MK Jarok 3 – Grúň-Kondela  
Hlasovanie:  (prít.: 9, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 1) 
 
-MK Kojdiak nad Colorspolom  
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Zimnicová Šustek 2 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Oleš-Mikolajčíková 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Podešťanská - Teluchová 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Duľov – Jurkulák-Tomašáková 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
Poslanci navrhli zamerať aj MK Bieranka od kaplnky sv. Huberta po most Duľov.  
 
-MK Kyrcz-Kozák pri MŠ 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Zimnicová - Kondela 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-MK Subjak Michal 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Kúpu pozemku pod výstavbu a rozšírenie miestnej komunikácie 
v obci Novoť na základe Geometrického plánu č. 309/2009 vyhotoveného spoločnosťou Brandys, s. 
r. o., Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo a to novovytvorenej parcely registra ,,C“:  

č. 6804/31 o výmere 341 m2, druh pozemku Trvalý trávny porast od predávajúceho: Subjak 
Michal, Novoť, č. 193 do vlastníctva kupujúcej: Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 
029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03 Eur/m2, t. j. za celkovú kúpnu cenu 692,23 Eur. 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
Šusteková – podala informácie ohľadom majetko-právneho vysporiadania MK – sú spracované 3 
etapy ciest: 
 

1. MK Bulvas – Brenkus  (GP Tisoňovka 1) 
2. MK Brenkus – Grúň (GP Tisoňovka 2) 
3. MK Kuhejda – KVN (GP Jarok 2) 

 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje 3 kúpne zmluvy 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
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K bodu 10 
Žiadosti o odkúpenie pozemkov 
 
 
-Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku žiadateľov Pavol Mikolajčík a Viktor Kormaňák 
 
Na rokovanie OZ prišla Mgr. Kormaňáková, dcéra p. Kormaňáka, a vysvetlila, že poslanec Ing. 
Kondela sa stretol s jej otcom, ktorý mu celú situáciu vysvetlil. Ide o pozemok v časti Podkopec, 
ktorý p. Kormaňák v minulosti podpísal obci z dôvodu, že sa v daných miestach bude v budúcnosti 
budovať prístupová cesta. Keďže sa v týchto miestach prístupová cesta nebude budovať, chce 
pozemok odkúpiť naspäť. Mgr. Kormaňáková sa na rokovaní dozvedela, že p. Pavol Mikolajčík podal 
na OcÚ žiadosť aj v mene jej otca, pričom p. Kormaňáka o podaní žiadosti neupovedomil. Preto 
navrhla spochybniť túto žiadosť. 
Starosta/Poslanci – boli oboznámení s novými skutočnosťami. Pozemok je obecná cesta – prístup 
k rodinným domom.  
Mgr. Kormaňáková – upozornila na  bránu, ktorá v týchto miestach je. Nechcú zablokovať p. Franeka. 
Vždy ich na pozemok  pustil len p. Franek. Praje si, ak sa nebude cesta budovať, aby obec predala 
pozemok späť p. Kormaňákovi.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti zamieta Žiadosť o odkúpenie pozemku, z dôvodu, že žiadateľ V. Kormaňák 
nevedel o podaní žiadosti v jeho mene  
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
-Z dôvodu neobsahovania presnej identifikácie zámeny pozemkov Uznesenie č. 160/2019 zo dňa 
25.09.2020 bolo OZ 05.11.2020 prijaté nové uznesenie: 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje v súlade s ustanovením z dôvodu hodného osobitného zreteľa § 
9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov vzájomný 
prevod vlastníckeho práva na základe zámennej zmluvy medzi Obcou Novoť a vlastníkom 
nehnuteľnosti Milanom Smarkoňom, bytom Novoť 317, k zamieňaným pozemkom nasledovne:  
Obec Novoť prevedie zámenou na Milana Smarkoňa, bytom Novoť 317 vlastnícke právo k pozemku 
- novovytvorená parc. C-KN č. 5485/187 orná pôda, o výmere 144  m2, ktorá vznikla na základe 
geometrického plánu č. 333/2019  
Milan Smarkoň, bytom Novoť 317, prevedie zámenou na Obec Novoť vlastnícke právo k 
novovytvorenému pozemku parc. C-KN č. 5485/27 trvalý trávny porast, o výmere 144  m2, ktorá 
vznikla na základe geometrického plánu č. 333/2019  
 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
-Žiadosť o odpredaj pozemku – Pavol Gruchala 
 
Sekerášová – komisia bola na mieste a navrhujú pozemok p. Gruchalovi odpredať.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti Predbežný súhlas predaja pozemku – parc. č. 5723/47 vo výmere 82 m² pre 
žiadateľa: Pavol Gruchala 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
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-Žiadosť o odpredaj časti obecného pozemku – Štefan Mikolajčík 
 
Starosta – p. Mikolajčík si opäť podal žiadosť o odkúpenie obecného pozemku. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti zamieta žiadosť o odpredaj časti obecného pozemku parc. č. 3520/1  
z dôvodu, že pozemok slúži ako prístupová cesta k rodinným domom Mikolajčík Štefan, Franek Jozef, 
a pozemok Kocúrová Mária. 
 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 1) 
 
-Žiadosť o vysporiadanie prístupovej cesty – Marta Boboňová 
 
Starosta - obec v týchto miestach nemá pozemky.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti poveruje Komisiu životného prostredia, verejného poriadku, kultúry a športu, 
aby prešetrila situáciu pri prístupovej ceste k rodinnému domu so súp. číslom 339 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
K bodu 11 
Rôzne  
 
-Zmena rozpočtu obce Novoť k 31.10.2020 
 
Vysvetlila po jednotlivých položkách ekonómka Jozefína Jendrašíková. Zmena rozpočtu obce Novoť 
tvorí prílohu č. 4 tejto zápisnice.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Zmenu rozpočtu obce Novoť k 31.10.2020 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje  Zmenu rozpočtu obce Novoť k 31.10.2020 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
-Žiadosť o finančný príspevok pre A. Šogorovú 
 
S. Mikolajčík – v čase, keď si p. Šogorová podala žiadosť o poskytnutie finančného príspevku, bola 
nezamestnaná. Požiadala teda  o tento príspevok.  
Starosta – momentálne je zamestnaná na obci cez projekt UPSVAR ako pomocný pracovník.  
Poslanci sa z toho dôvodu rozhodli žiadosť neschváliť. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti neschvaľuje Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre Annu 
Šogorovú, nakoľko dostala pracovné miesto na OcÚ 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 0, proti: 9, zdržal sa: 1) 
 
 
-Žiadosťo pridelenie obecného nájomného bytu 
 
S. Mikolajčík - dostali jednu žiadosť o väčší nájomný byt od Lukáša Vlčáka – odporúčajú poslancom 
žiadosť vziať na vedomie.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o väčší nájomný byt pre Lukáša Vlčáka 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
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-Podnety na poskytnutie finančného príspevku  
 
S. Mikolajčík – navrhol v rámci rokovania komisie zatiaľ 2 príspevky, a to pre p. Helenu Garajovú 
s manželom a p. Martu Kovalčíkovú, obom vo výške 350,- Eur. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Poskytnutie jednorazového finančného príspevku pre Helenu 
Garajovú a Ladislava Garaja, bytom Novoť 146, vo výške 350,- Eur z dôvodu zvýšených nákladov 
pri starostlivosti o maloleté deti Jany R. v zmysle VZN č. 2/2017 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Poskytnutie jednorazového finančného príspevku pre Martu 
Kovalčíkovú, bytom Novoť 1037, vo výške 350,- Eur z dôvodu zvýšených nákladov na liečbu, 
v zmysle VZN č. 2/2017 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
-Žiadosť o online prenosy z rokovania OZ 
 
Na rokovanie OZ bola 04.11.2020 doručená žiadosť o online prenosy zo zasadnutia OZ. 
Starosta – nemá s online prenosom problém, rozhodnutie je na poslancoch.  
Kontrolórka – rokovanie OZ má ako zhromaždenie výnimku zo zákazu vychádzania 
a zhromažďovania sa.  
S. Mikolajčík/Kovalčík – riešia sa aj osobné údaje občanov, diskusie by nemali byť uverejnené.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie žiadosť a poveruje prednostu OcÚ v spolupráci s hlavnou 
kontrolórkou obce, aby pripravili postup a náležitosti online prenosu z rokovania OZ.  
 
Hlasovanie:  (prít.: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
K bodu 12 
Interpelácie poslancov 
 
Starosta – poďakoval a vyzdvihol prácu prednostu OcÚ, Bc. Michala Godiša, pri testovaní 
obyvateľov našej obce, za celú logistiku, riadenie ľudí a starostlivosť o priebeh testovania. 
Florek – navrhol verejné poďakovanie všetkým, ktorí sa podieľali na testovaní obyvateľov.  
 
S. Mikolajčík – na komisii viedli diskusiu o zmene kritérií a formy vianočných príspevkov. Navrhli 
posedenie s osamelými ľuďmi alebo výlet pre hendikepovaných občanov. Tento rok bude vianočný 
príspevok poskytnutý bežnou formou. 
 
Šusteková – obyvatelia z časti Podešťanská ďakujú za ihrisko, no prosia o značku, ktorá vodičov 
upozorní na zvýšenú frekventovanosť detí. Tiež sa opýtala na obecný kalendár. 
Starosta – bude sa snažiť zariadiť bezpečnosť detí v čo najkratšom čase. Obecný kalendár bude, 
pracuje sa na ňom.  
 
Šusteková – opýtala sa na rekonštrukciu zasadačky. 
Starosta – začne sa v decembri. Rekonštrukcia je už vysúťažená.  
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K bodu 13 
Záver 
 
Starosta poďakoval poslancom za účasť. Rokovanie ukončil o 21:00 hod. 
 
V Novoti, 5. novembra 2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………………   ……………………………………… 
       Mgr. Radoslav Kozák, PhD.          Bc. Michal Godiš 
             starosta obce Novoť                                              prednosta OcÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Overovatelia zápisnice:     ……………………………………… 
                       Emília Sekerášová 
 
 
 
 
 
 
        ……………………………………… 
                       Zuzana Šusteková 
 
 
 
 
 
 
  Zapísala:                                                  ……………………………………… 
                      Andrea Ondreková 
 
      


